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Şubemiz 15. Olağan Genel Kurulu 5-6 Şubat 2022 tarihlerinde tamamlandı. 1014 geçerli oyun
kullanıldığı seçimde geçen dönem olduğu gibi Mühendis Dayanışma Platformu tek liste olarak görev
aldı. Tamamını okumak için tıklayınız!

Şubemiz 15. Olağan Genel Kurulu ve Seçimleri sonrası seçilen Yönetim Kurulu Üyeleri ilk toplantısını
gerçekleştirdi. Toplantıda Yürütme Kurulu görev dağılı yapılırken, Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim
Atmaca, Şube Başkanvekili Devrim Kılıç, Şube Sekreter Üyesi Şenay Demiralay, Şube Sayman Üyesi
Cüneyt Deniz Küheylan,  Yönetim Kurulu Üyeleri ise Necdet Taşkın, Mukaddes Güler ve Mehmet Topçu
olarak belirlendi.

Şubemizin 15. Dönem Yönetim Kurulu
Muratpaşa İlçe Seçim Kurulu Başkanı Adnan
Yıldırım'dan mazbatasını aldı.
Mazbatasını alan Şube Başkanımız Prof. Dr.
İbrahim Atmaca, Şube, Oda, meslek ve kent
için kaldığımız yerden çalışmaya devam
edeceklerini belirtirken, Yıldırım da
Başkanımız ve Yönetim Kurulu Üyelerimize
başarılar diledi. 

15. Olağan Genel Kurul ve Seçimlerimiz Tamamlandı

Şubemiz 15. Dönem Yönetim Kurulu Görev Dağılımı Belli OlduŞube Yönetim Kurulumuz
Mazbatasını aldı

Şube Yönetim Kurulumuz
Mazbatasını aldı

https://www.hurriyet.com.tr/yerel-haberler/antalya/mmo-antalyada-baskan-atmaca-guven-tazeledi-41998563


İYİ Parti Antalya Milletvekili Hasan Subaşı,
Şube Başkanımız Prof. Dr. İbrahim Atmaca'yı
ziyaret ederek tebrik etti ve yeni dönem
çalışmalarında başarılar diledi.

Bu yıl 20.si gerçekleştirilecek olan Girişimcilik
Günleri etkinliklerinin hazırlıkları
görüşülmek üzere ANSİAD Girişimcilik
Komitesi toplantı gerçekleştirildi. Toplantıya
Şube Başkanımız Prof. Dr. İbrahim Atmaca
katıldı.

ATSO Başkanı Davut Çetin, Başkan
Yardımcıları Cihangir Deniz ve Mustafa Atılgan
ile Yönetim Kurulu Sayman Üyesi Ayhan
Kızılsavaş, Şubemizi ziyaret etti. 

Üyelerimiz Mustafa Çiloğlu, Mustafa Sarıca ve
Şükrü Okan Kozanhan, Şube Başkanımız Prof.
Dr. İbrahim Atmaca, Şube Başkanvekilimiz
Devrim Kılıç ve Şube Saymanımız Cüneyt Deniz
Küheylan'ı ziyaret ederek çalışmalarında
başarılar diledi.

Üyelerimiz Mustafa Yalçın Özçelik ve Tarık
Günerube Başkanımız Prof. Dr. İbrahim
Atmaca ve Şube Saymanımız Cüneyt Deniz
Küheylan'ı ziyaret ederek başarı dileklerinde
bulundular

Antalya Kent Konseyi İmar ve Planlama
Çalışma Grubu Şubat ayı toplantısında ulaşım
sorunları ele alındı. Kent Konseyi Toplantı
Salonu’nda İmar ve Planlama Çalışma Grubu
Başkanı Ebru Manavoğlu moderatörlüğünde
yapılan toplantıya Antalya Büyükşehir
Belediyesi Ulaşım Planlama ve Raylı Sistem
Dairesi yetkilileri ulaşımla ilgili bilgilendirme
yaptı. Büyükşehir Belediyesi temsilcileri, İmar
ve Planlama Çalışma Grubu üyelerinin
sorularını da yanıtladı. Toplantıya Şubemiz
Yönetim Kurulu Üyesi Mehmet Topçu katıldı.

Hasan Subaşı'ndan Şubemize
Ziyaret

ANSİAD Girişimcilik Komitesi
Toplandı

ATSO Başkanı Davut Çetin ve
Yönetimi Şubemizi ziyaret etti

Üyelerimizden Ziyaretler

Üyelerimizden Ziyaretler

Kent Konseyi İmar ve Planlama
Çalışma Grubu Toplandı

 



Şube Başkanımız Prof. Dr. İbrahim Atmaca,
Isparta'da hayatı felç eden yoğun kar yağışı
sonrası, binaların çatısından düşen kar
kütlelerinin ciddi zararlara yol açtığını
belirterek, çatı oluk ısıtma sistemleriyle olası
birçok kazanın önüne geçilebileceğini söyledi.

Atmaca, kış aylarında yoğun kar yağışı alan
bölgelerde hemen her kış yaşanan ve zaman
zaman ölümle dahi sonuçlanan kazalara yol
açan çatılardaki kar birikintileriyle ilgili,
günümüz teknolojisinde çözüm sağlayacak
sistemlerin var olduğunu dile getirdi.
Haberin devamını okumak için tıklayınız!

Şube Başkanımız Prof. Dr. İbrahim Atmaca,
elektrikte kademeli tarife uygulamasının
iklim şartları göz alınarak yeniden
değerlendirilmesini talep etti.

Atmaca, en düşük tarifede günlük 5 kilovat
elektrik tüketiminin 7 kilovata
yükseltilmesinin olumlu gözükse de, Antalya
gibi ılıman iklimlerde yeterli olmayacağını
söyledi.
Haberin devamını okumak için tıklayınız!

Basın Açıklaması Basın Açıklaması Basında Şubemiz
Başkan Atmaca: Kademeli
elektrik tarifesinde iklim

şartları da değerlendirilmeli

Başkan Atmaca: Çatı oluk
ısıtma sistemleri artık

düşünülmeli

 

Şube Bültenimizin 88. Sayısı
yayınlandı!

Okumak için tıklayınız!

https://www.milliyet.com.tr/yerel-haberler/antalya/atmaca-cati-oluk-isitma-sistemleri-artik-dusun-6697472
https://www.sozcu.com.tr/2022/ekonomi/mmo-kademeli-elektrik-tarifesinde-iklim-sartlari-da-degerlendirilmeli-6925178/,
https://www.mmo.org.tr/sites/default/files/yayin_dosyalar/say%C4%B1%2088.pdf

